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Ärende 19: Strategi för universitetssjukvård

Motiv: 

Att bevara och utveckla NUS som universitetssjukhus kan vara en av våra viktigaste uppgifter 
som region. Umeå universitet och Norrlands universitetssjukhus (NUS) har länge varit en 
motor för tillväxt i hela norra Sverige och gett upphov till stora medicinska framsteg. Därför 
är det av största vikt att statusen som ett universitetssjukhus fortsätter att utvecklas. 

I många avseenden är NUS och den medicinska utbildningen vid Umeå universitet i symbios. 
Samarbetet med Umu är centralt i detta arbete och bör tydliggöras i strategin.

Den strategi som presenterats för nämnden är en bra start för den framtida utvecklingen av 
NUS och att vi uppfyller samtliga krav som ställs på oss av granskande myndigheter. Men 
mycket arbete och handling återstår för att att säkerhetsställa NUS som ett framtida och 
konkurrenskraftigt universitetssjukhus för hela Norrland men även för vissa delar hela 
Sverige.

Yrkande:

Att nämnden ger i uppdrag till hälso- och sjukvårdsdirektören inom ramen för strategin satsar 
på att ta fram tydliga profilområden som ska satsas särskilt på i samverkan Umeå universitet. 

Att strategin inarbetar vikten av strategiska medel för NUS profilområden behöver komma 
tillbaka och budgeteras för. 
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